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Allianz Insurance Company Guangzhou Branch

安 联 保 险 公 司 广 州 分 公 司

Questionnaire and Proposal for Property All Risk Insurance

财产一切保险投保申请书

	Please read the Property All Risk Insurance clauses（File No.: 安联广州（备案）[2009]N35号）thoroughly and pay special attention to those bold clauses, listen to our sales person or agent’s explanation. Should you have any query or objection before fill out the proposal form, let our sales person or agent know. Otherwise, you are deemed to have fully understood the contents of the clauses with no objection.
温馨提示：请您仔细阅读财产一切保险条款（报备编号：安联广州（备案）[2009]N35号），尤其是黑体字标注部分的条款内容，并听取保险人的业务人员或代理人的说明，如对保险人的业务人员或代理人的说明不明白或有异议的，请在填写本投保单之前向保险人的业务人员或代理人进行询问，如未询问，视同已经对条款内容完全理解并无异议。

	1.  Name and address of applicant 

投保人人名称/通讯地址

	

	2.  Name and address of Insured

被保险人名称/通讯地址

	

	The insured/applicant is deemed to have received the relevant documents if the insurer has proved the documents had been send to the above correspondence address.

提醒：若保险人证明已经将相关文件发至上述地址，则视为被保险人/投保人已经收到。

	Address of property insured

保险地址

	

	3. Name of interested party

受益人名称   


	

	Address of interested party
受益人地址


	

	4. Nature of business

营业性质

	

	5. State when the insurance is to commence

请说明此保险的起保日期
	Date日期:

	6. Description of Property Insured
保险财产名称

	Sum Insured

保险金额

	1) Building, 

房屋建筑
	

	2) Fittings, Fixture and Furniture

装修，装置及家具
	

	3) Equipment in Operation

生产或营业用机器设备
	

	4) Stored Materials

库存原材料
	

	5) Stored Products and Semi-Products

库存产品及半成品
	

	6) Others

其他物品
	

	7. Has any insurer declined a propoosal from you, or cancelled or refused to renew a policy of yours, or reuiqred special terms to insure, or declined or refused a claim?
   是否曾经有其他保险人对你的财 产拒绝承保、或取消报单、或拒绝续保、  或提出需要增加特别条件承保、或拒绝赔付？
	   Yes 是              No否



	8. Have you sustained any loss or damage to property or had any claims made against you in the   past 5 yesrs?
      你的财产是否曾遭受过损失或破坏，或在最近5年发生过赔案？
	    Yes 是              No否

	9. Have you or any person who willl reveive insurance protection under the proposed Policy been Charged with or convencted of any crimibal offences in the past 5 years?

   在过去的5年里你或其他被保险人是否曾被起诉或有犯罪行为？
	   Yes 是              No否

	10. During the last two years have you or any other person to whom cover extends under this policy received any threats to life or property (privated or business)

在过去的两年里你或其他被保险人是否收过任何对生命或财产上（个人或业务上）的恐吓？       
	   Yes 是              No否

	11. Are there any other relevant facts relating to the risk to be insured which you should disclose to us, to enable a true assessment of your insurance proposal

是否有其他与本保险有关的、并有助于保险人对你的保险方案作出正确评估的资料？
	   Yes 是              No否

	12. Is any portion of the property to be insured in a state of disrepair or poor condition?

   投保财产是否有未被维修或处于破损状况的？
	   Yes 是              No否

	If you have answered yes to any above question 7-12, please give full details

对以上7-12问题中，如答案为“是”的，请提供详细资料



	13. Construction feature

建筑特点
	C=Concteret;  B=Brick; F=Fibro;  I=Iron;  RC=Reinforced Concrete;  S=Steel; O=Other

C=混凝土；B=砖石;  F=纤维;  I=铁; RC=钢筋混凝土;  S=钢; O=其他

	Walls 

墙体
	Structure

结构
	Roof

屋顶
	Floors

地板
	Age

使用年限
	No. Of storeys

楼层
	Occupation

使用性质

	
	
	
	
	
	
	

	14. Fire Protection System

消防系统

	Smoke detectors

烟雾探测器
	Hose reels

消防栓
	Automatic Sprinklers

自动喷淋
	Extinguishers

灭火器
	Thermal alarms

温度警报器

	
	
	
	
	

	15. Please describe your security system including number of watchman, alarm systems and etc.

请描述你的保安系统情况，包括保安人员数量，报警系统，等等


	

	16. How many years have you operated the business

业务经营时间
	at current premises ___ years; at previous premises ___ years

目前地点            年 ；先前地点           年 

	We hereby declare that the statements made by us in this Questionnaire and Proposal are to the best of our knowledge and belief, complete and true , and we hereby agree that this Questionnaire and Proposal forms the basis and is part of any policy issued in connection with the above risk(s). It is agreed that the Insurers are liable in accordance with the terms of the policy only and that the Insured will not lodge any other claims of whatever nature. The Insurers undertake to deal with this information in strict confidence.

我们基于我们所知及所信填写此申请书，并确信所填写的一切都正确无误，并同意如接纳保险人之报价后，此申请书将作为我/我们和保险人之间的合同根据。兹经双方同意，保险人根据保单条款承担保险责任，被保险人保证不因该保险的安排而免除第三方依法应负之责任。此外，保险人对被保险人的资料负有保密责任。

We have carefully read and understood the Property All Risk Insurance clauses（File No.: 安联广州（备案）[2009]N35号）, especially the clauses shown in bold. We have entirely understood the insurer's explanations and prompts on the Insurance Clauses. We have no objection to the Insurance Clauses and hereby apply for the insurance.
本人已经仔细阅读财产一切保险条款（报备编号：安联广州（备案）[2009]N35号），尤其是黑体字部分的条款内容，并对保险人就保险条款内容的说明和提示完全理解，没有异议，申请投保。


	Signature

 确认
	:
	Date

日期:


             

